
Dato og tidspunkt: 14.-9. 2022 19.30

Sted: Multihuset på Holbæk Fælled, Lokale 4. Mødet blev rykket til gl. 
rådhus. 

Tilstedeværende: Tilstedeværende: Freja, Torsten, Jakob, Elisabeth og Leif. Per deltog 
sidst på mødet. Afbud fra Helle, Birgitte og Erik.

Referat fra bestyrelsesmøde
1. Godkendelse af dagsorden, evt. revision.

Godkendt

2. Nyt fra:
- Formand
- Kasserer
- Andre

Intet nyt

3. Mødet for fælles fora i Holbæk kommune

Kort referat.

Torsten orienterede om mødet. Der er gang i planlægningen med mødet mellem lokalfora 
og politikere, hvor hensigten er drøfte status på anbefalingerne udledt af Topmødet om 
Lokal Udvikling. Der er forskellige opfattelser af, hvor langt man er nået med 
anbefalingerne.

4. Rekonstituering af bestyrelsen

Jakob Villadsen blev valgt som formand, og Torsten Svlvest blev valgt som kasserer. 
Jakob og Torsten er tegningsberettigede. Freja fortsætter som næstformand.

5. Deltager(e) til mødet d. 5. oktober

Lokalforum Holbæk kan deltage med tre personer. Freja, Jakob og Torsten deltager som 
udgangspunkt. Per er backup for Jakob. Elisabeth vil gerne være reserve.

6. Fortsat drøftelse af fremtiden, planer og visioner for Lokalforum Holbæk

Udskudt.

7. Status for konkrete initiativer
Bl.a. Folkekøkken og  Rum til fællesskab, herunder drøftelse af, hvordan vi forholder os til 
brug af indkøbt udstyr til ”Borgerhusgruppen”.

Jakob orienterede om folkekøkken – FGU er interesseret i samarbejde. Der tages stilling til 
indkøbt udstyr til Borgerhusgruppen på næste møde.



8. Hovedpunkter fra møde om mobilitet og arkitekturpolitik
Hvordan følger vi op på det?

Per orienterede om møde om arkitekturpolitik med Jan Gehl som oplægsholder med fokus 
på, hvordan vi skaber byer for mennesker. Der var gruppearbejde om forskellige 
perspektiver på arkitektur. Per opfordrede på mødet til en overordnet struktur for, hvordan 
byen hænger bedre sammen.

Per orienterede også om møde om mobilitetsplan, hvor der var gruppedrøftelser om, hvad 
der var enighed og uenighed om tiltag. Fx Harmskrydset og rundkørslen ved 
Roskildevej/Holbæk Have. Der kan være en udfordring med for stort fokus på bilisme.

Vi følger op, når der forelægger udkast til mobilitetsstrategi og arkitekturpolitik.

9. Evt. herunder stad og punkter til dagsorden for mødet d. 12. oktober

Leif sender oplæg om Den Levende Børnekultur.

Måske lokalforum kunne sætte fokus på helhedsplan for Holbæk Vest og varmeplanen.


